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Mødested: Stationen 
 
Tak for et godt møde med rigtig god stemning. 
 
Her er referatet. 
 

Emne Beskrivelse Ansvarlig 

Velkomst  Michael bød velkommen og kunne fortælle, at Rudersdal 
Kommune har bevilget midler til, at Trørød får særskilt 
fokus, og derfor ikke er med på de kommende møder i 
Vedbæk. 
 
Derudover er der samlet afsat 1 mio.kr., som byerne kan 
ansøge om, til bylivsprojekter i 2024. Meget mere om 
dette på de kommende møder. 
 
Dertil kommer, at der snarest bliver udgivet en ”Må godt 
liste”, som skal gøre det lettere for de erhvervsdrivende, 
at orientere sig om, hvad de må på gadeplan – uden at 
skulle ansøge kommunen. 
 
Dagens agenda: 

- Evaluering af julearrangementet 

- Bænke & byrum 

- Årshjul 

- Vedbæk Visionsplan 

- Hvordan kan vi understøtte butikkerne endnu mere? 

- Evt. 

Inddragelse af Henriks Holm? 

Rekruttering af butikstyper? 

Kommunikation 

 

Det var mange punkter, og vi tog dem derfor i prioriteret 
rækkefølge. 
  

 
 

Fokus emner for 
Vedbæk 

Her er de fokusområder der arbejdes med: 
 

- Vi vil skabe hyggelige uderum, som giver 

anledning til ophold og sociale aktiviteter. 
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- Vi ønsker at skabe aktiviteter, som midlertidigt 

kan lukke gaden og få butikker og kunder på 

gaden 😊 

- Vi ønsker at kigge på trafik og logistik – 

herunder hastighed og parkeringsforhold. 

- Vi ønsker en tættere dialog med 

ejendomsejerne, så vi sammen kan skabe det 

ønskede butiksmix i byen. 

Vi drømmer om butikker som fx: Cafe, slagter, 

tøjbutik, materialist, vinbutik/bar, fiskehandler 

mv. 

- Vi vil arbejde for flere aktiviteter og brug af gader 

og pladser, som ikke kun er båret af butikkerne. 

-  

Aktiviteter og 
indsatser 

 
 

 
 

 Jul (evaluering) 
Begejstring for julearrangementet. Det bedste i mange år. 
Det var så fint pyntet med gran og lys. Der var en rigtig 
hyggelig stemning, og arrangementet var virkeligt 
velbesøgt.  
Fantastisk at vi opnåede støtte fra kulturpuljen, så der blev 
råd til en professionel julemand.  
Der var blevet sponsoreret både gløgg og æbleskiver af 
SuperBrugsen – Tusind tak for det. 
 
Hvis vi skal kigge konstruktivt på, hvad vi kan gøre endnu 
bedre næste år, så kunne det være følgende: 

- Rykke starttidspunkt til kl. 16.00, så det er 
nemmere for børnefamilierne. 

- Undvære Vedbæk Garden? Alternativt, hvis vi 
ønsker musik, så tale med Musikskolen eller 
Børnekoret. 

- Vi skal huske vin til Lydmanden igen 😊 
- Skal vi give frokost til de frivillige, som hjælper 

med afviklingen? 
- Lave en konkret arbejdsplan for de faste 

opgaver i forbindelse med arrangementet. 
Derved er det lettere at tiltrække frivillige, når 
det er konkret og tidsafgrænset – og evt. med 
en lille belønning. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Daniel, Mette 
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- Husk musik i hallen. 
 
Vi sigter efter d. 28/11 – 2024 for næste julearrangement. 
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 Bænke & Byrum 

 
Forud for dette møde, havde Michael, BIDdanmark ansøgt 
Rudersdal Kommune om tilladelse til at benytte det 
offentlige areal til at skabe flere opholdsmuligheder og 
byrum langs Stationsvej og ved Stationsbygningen. 
Det er der opbakning til, så længe vi tager vores 
forholdsregler, og ansvar for opsyn og oprydning placeres. 
Tilladelsen kan inddrages, hvis det mod forventning skulle 
ende med at skæmme. Vi følger op på dette løbende på 
Bylivsmøderne. 
 
Dertil kommer den føromtalte ”Må godt liste”, som også 
skal medvirke til flere muligheder for ophold, og et 
interessant byrum. 
 
BÆNKE 
Vi vil gerne have små bænke langs Stationsvej. Det være 
sig rundt om træet ved B&O og Cafe Du & Jeg, samt langs 
gaden, hvor der er træer i dag. Udgangspunktet er, at 
bænkene skal kunne holde sig indenfor ”det grønne” 
område, og ikke være til gene for parkerende biler mv. 
 
Vi undersøger med en lokal arkitekt, om han kan/vil lave 
tegningerne til dem. 
 
Når vi har det på plads, så overvejer vi hvem der kan 
producere dem. Vi ser gerne, at det er en lokal 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mette 
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virksomhed. De skal produceres i træ – og gerne 
bæredygtigt. Kunne være genbrugstræ. 
 
Kan vi indtænke andre grupper, som fx skoleelever eller 
foreninger til at dekorere dem, så kan det muligvis 
indtænkes i en ansøgning til Bæredygtighedspuljen hos 
Rudersdal Kommune. 
Michael undersøger betingelserne for at ansøge denne. 
 
Vi arbejder videre med dette på næste møde. 
 
Vi sigter efter Kulturnat d. 23/5 for fernisering af de nye 
bænke. 
 
BYRUM/TORV VED STATIONEN 
Vi vil gerne skabe Torvestemning på pladsen ved 
Stationen. Det er ligeledes en del af visionsplanen. På 
denne måde kan vi prøve initiativer af i Bylivsregi. 
 
En del af arealet er Rudersdal Kommunes, den anden del 
er DSB’s. Sidstnævnte kontaktes af Hans Henrik, for at 
høre til muligheden for brug af deres arealer. 
 
Tommy undersøger ved Rudersdal Kommune, om der skal 
søges tilladelse til salg af varer fra pladsen.  
Det undersøges ligeledes, om der er adgang til strøm? 
 
Det er i første omgang de varer vi mangler i gaden, som vi 
efterspørger: En ostebil, en slagter og fisk. Daniel rækker 
ud. 
 
Hvis dette initiativ bliver en succes, og der er efterspørgsel 
og stor afsætning hos bilerne, så bliver det også lettere at 
rekruttere permanente butikker med dette vareudvalg. 
 
Emnet fortsættes på næste møde. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Michael, Tommy 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hans Henrik 
 
 
Tommy 
 
 
 
Daniel 

 Strand 
Anton (Café Du & Jeg) kunne fortælle, at de planlægger at 
lave en strand bag caféen. Der bliver offentlig adgang, og 
tanken er, at kunder i pizzeriaet fx også må benytte det. 
 

 



Bylivsnetværk Vedbæk – referat fra d. 16.1.2024   

             

Side 6 af 7 

 

Vi drøftede, hvordan vi kan profilere det – og invitere 
byens børnehaver, dagplejere mv. Hvis de ved det er der, 
så skal de nok hive forældrene med senere. 
 
Anton sender Michael nogle billeder, samt stregtegninger 
af hans tanker, hvorefter Michael afsøger om vi kan gøre 
det til et projekt målrettet bæredygtighedspuljen eller 
Bylivspuljen. 
 
Mere om dette på næste møde. 
 

 Visionsplanen 
Hans Henrik kunne fortælle, at den er godkendt i sin form, 
og at der nu arbejdes videre. Mere herom på de 
kommende møder. 
En del af planen involverer Stationsvej og forholdene for 
butikkerne i området, hvorfor vi i Bylivsnetværket kan 
understøtte arbejdet. 
 

 

 Årshjul 
Opgaven med at samle årshjul og planer fra jer, er for at 
sikre et samlet overblik, samt opdage hvornår vi kan samle 
og styrke begivenheder. Ydermere giver det overblik over 
stille eller overfyldte perioder. 
 
Dette felt kommer vi løbende til at arbejde med. 
 
Michael medbringer de indsendte til møderne, og vi kan 
der kigge et par måneder frem. 
 

 

Evt. KOMMUNIKATION 
 
Vi skal overveje, om der er flere vi ønsker med til 
bylivsmøderne. Pt. kan vi kun maile og invitere de der var 
med til Kick Off, eller efterfølgende har vist deres 
interesse. Så vil I have naboen, vennen eller en helt tredje 
med, så send mig deres mail, eller bed dem tage fat i mig. 
 

 

Rudersdal 
Kommune 

Følg med her: 
Referater fra alle bylivsnetværk lægges op her: 
https://www.rudersdal.dk/mere-byliv 
 
 

 

https://www.rudersdal.dk/mere-byliv
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Næste møde  12. februar kl. 18.00-19.30 hos (Sted tilkommer) 
 
Dagsorden: 

1. Velkomst og præsentation af stedet 

2. Opfølgning på igangværende aktiviteter 

3. Hvordan kan vi understøtte butikkerne endnu 

mere? 

4. Kulturnat 23 maj 

5. Evt. 

- Inddrage Henriks Holm? 

 
 
 

Møder 2024  

 

12 marts kl. 8.00-9.30  

8 april kl. 18.00-19.30  

24 maj kl. 8.00-9.30  

19. juni kl. 18.00 – 19.30   

14 aug. kl. 8.00-9.30  

10.sep. kl. 18.00-19.30 

22 okt. kl. 8.00-9.30  

18. nov. kl. 18.00-19.30  

 
 

 
 
 

 
Venlig hilsen 
Michael Moos Møller 
Konsulent 
BIDdanmark 
 
michael@biddanmark.dk 
22 24 42 42 (Send gerne sms) 

mailto:michael@biddanmark.dk

